
Verksamhetsåret började på sedvanligt vis med nolle-p i augusti. Under
nolle-p arbetade vi i styrelsen med att försöka värva nya medlemmar.

Detta gjordes bland annat genom att C-, D- och Y-sektionens nollan kom
förbi ~ där vi bjöd på kakor och informerade om vad Lysator vad och
vad vi gjorde. Detta följdes sedan upp med en info-träff där bland
annat Kjell-e berättade om lysators historia och root-gruppen visade
Foo. Vi hade även bord på kalasmottagningen i början av september, där
vi gjorde ytterligare reklam för oss. Trots dessa ansträgningar blev
det dåligt med nya medlemmar under nolle-p. Nya medlemmar kom dock
vartefter terminen led till Lysator.

I övrigt flöt verksamheten på. Det pizzahackades på onsdagar och
fikades på fredagar. Till våffeldagen ordnades det stor våffelätning i
~ vilket, i alla fall med avseende på hur många som var där, var
mycket populärt.  På våren hade vi även ett bord på IT-dagarnas mässa,
för att göra ytterligare reklam för oss.


